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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  ЯБЛАНИЦА 

 

ПРОТОКОЛ № 8 

 

         Днес 30.04.2024г. от 14.00 часа се проведе извънредно заседание на Общински съвет гр. 

Ябланица. 

         Присъстваха 11 общински съветници. С писмено заявление за отсъствие поради 

ангажимент към ДФА „Филип Кутев“ – г-н Велизар Николаев-общ.съветник, със закъснение 

– г-н Симо Иванов-общ.съветник. 

         Присъстват и: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, 

г-н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Ваня Иванова-директор Дирекция „СА“, г-жа Людмила 

Стоянова-началник отдел УТР, г-жа Адрияна Сълева-гл.експ. ИПП, г-н Дилян Велев-ст.експ. 

ССИ и ОМП, г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница, г-н Дако Нанев-кмет.н-к с. Г. Брестница, 

г-жа Невена Давидкова-кмет с. Батулци,  г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене, г-жа Цецка 

Цакова-кмет.наместник с. Дъбравата, г-жа Николинка Чобанова-кмет с. Малък извор. 

         Присъстват още: г-н Любомир Лазаров-гл.инспектор, началник РУ „Полиция”, гр. 

Ябланица, г-н Цветан Цветанов-началник група „Охранителна полиция” при РУ „Полиция” 

гр. Ябланица, г-н Иван Йотов-гл.инспектор, началник РСПБЗН гр. Ябланица, г-н Мирослав 

Василев-инспектор ДПК при РС ПБЗН, г-н Костадин Овчаров-председател ЧН при НЧ 

„Наука-1901” гр. Ябланица, г-жа Наталия Найденова-секретар-библиотекар НЧ „Христо 

Ботев 1929г.” с. Малък Извор, г-жа Мелани Томова-секретар НЧ „Пробуда-1926г.” с. 

Добревци, -жа Ирена Цакова-секретар-библиотекар НЧ „Христо Ботев-1928г.“ с. Батулци, г-

н Бойко Бочев-секретар-библиотекар НЧ „Борба-1927” с. Орешене. 

         Граждани: г-жа Даниела Найденова, г-жа Стефка Попова, г-жа Ваня Нейкова, г-жа 

Гергана Ганчева, г-н Милен Косев. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Румен Гаврилов-председател на Общински съвет.  

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че съгласно чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА и 

чл.73, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на ОбС Ябланица, неговите комисии 

и взаимодействието му с ОбА, за мандат 2023-2027 днешното заседание на ОбС-Ябланица в 

последния ден от месец април е  законно и представи проекта за днeвен ред. Даде думата за 

предложения за изменение и допълнение на така представения проект за дневен ред. 

 

         г-н Симо Иванов-общ.съветник се включи в заседанието на Общински съвет. 

 

        г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - обяви, че се преминава към процедура 

«Гласуване» така представения проект за дневен ред да стане дневен ред на настоящото осмо 

поред  редовно заседание на Общински съвет Ябланица. 

 

         Общински съвет прие да работи по следния  

 

Дневен ред 

         1. Анализ за дейността на Районно управление „Полиция“ гр. Ябланица за периода от 

01.01.2023г. до 31.12.2023г. 

         2. Анализ за дейността на Районна служба „Пожарна безопасност и защита на 

населението“ гр. Ябланица през 2023г. 

         3. Приемане на отчетен доклад за дейността на Местната комисия за борба срещу 

противообществените прояви на малолетни и непълнолетни – община Ябланица за 2023г. 

         4. Приемане на доклад за дейността на Комисията по безопасност на движението към 

Общинска администрация Ябланица за 2023г. 

         5. Приемане на отчетни доклади за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023г. от читалищата на територията на община 

Ябланица: 
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            5.1. Приемане на отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица за  2023г. и  

отчет за изразходваните от бюджета средства през 2023г. 

            5.2. Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. на НЧ 

„Иван Данов 1903” с. Брестница и отчет за изразходваните бюджетни средства през 2023г. 

            5.3. Приемане на отчетен доклад за развитие на читалищната дейност на НЧ „Христо 

Ботев 1929“ с. Малък извор за 2023г. и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

            5.4.  Приемане на отчет за дейностите през 2023г. на НЧ „Пробуда-1926“ с. Добревци 

и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

            5.5. Приемане на отчет за развитие на читалищни дейности през 2023г. на НЧ  

„Христо Ботев-1928” с. Батулци и отчет за приходите и разходите за 2023г.  

            5.6. Приемане на доклад за осъществената читалищна дейност през 2023г. и финансов 

отчет за 2023г. на НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене. 

            5.7. Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. на НЧ 

„Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница и отчет на изразходваните бюджетни средства 

през 2023г. 

         6. Приемане на отчет за изразходвани средства за командировки от Председател 

Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2024г. до 31.03.2024г.  

         7. Предложения от Кмета на Общината: 

            7.1. Използване на част от натрупаните общи отчисления по чл. 64 от Закона за 

управление на отпадъците (ЗУО) за финансиране изграждането на клетка № 2 на Регионален 

център за управление на отпадъците – Луковит (РЦУО-Луковит). 

            7.2. Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове към 31.03.2024г. 

            7.3. Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, такси 

“пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими вземания, 

включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на приходите от 

01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

            7.4. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем общинско 

имущество към 31.03.2024г. 

            7.5. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

            7.6. Информация за разходваните средства по снегопочистването и зимното 

поддържане на общинска пътна мрежа и улиците на населените места през зимен сезон 2023-

2024г. 

            7.7. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПЗ /подробен 

устройствен план-план за застрояване/ в обхват на поземлен имот с идент. 87014.57.14, мест. 

„Еленя“, гр. Ябланица, община Ябланица. 

            7.8. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ /подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване/ за поземлени имоти с идент. 06450.22.51 

и 06450.26.50 по одобрената Кадастрална карта на мест. „Темеров дол“, с. Брестница, 

община Ябланица. 

             7.9.  Предложение от Кмета на Община Ябланица, относно упълномощаване на 

представителя на Община Ябланица за участие в Извънредно общо събрание на акционерите 

на Многопрофилна болница за активно лечение „Проф. д-р Параскев Стоянов“ АД гр. Ловеч 

и определяне позицията и мандата по представените предложения за решения, по отделните 

точки от дневния ред на събранието, насрочено за 10.05.2024г. 

         8. Питания, мнения, разни. 

             8.1. Изслушване на отговори от Кмета на Община Ябланица по повод поставени 

въпроси от г-н Иван Георгиев-общ.съветник на проведено заседание на Общински съвет на 

09.04.2024г. 
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             8.2. Писмо с изх. №01-028/26.03.2024г. от Мая Петкова-кмет с. Орешене. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1. Анализ за дейността на Районно управление „Полиция“ гр. Ябланица за 

периода от 01.01.2023г. до 31.12.2023г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и поясни, че преди да даде 

думата за въпроси, мнения и предложения и най-вече преди да изслушат становището на 

заседавалата на 18-ти  т.м. Постоянна комисия „Обществен ред, законност, безопасност на 

движението, защита при бедствия”, ще даде думата на гл. инспектор Любомир Лазаров – 

началник на Районно управление - Ябланица на ОДМВР-Ловеч за кратко резюме на 

представения анализ. 

         г-н Любомир Лазаров-гл.инспектор, началник на РУ Ябланица - представи в резюме 

анализа за работата на РУ „Полиция” за периода от 01.01.2023г. до 31.12.2023г., като насочи 

вниманието върху: спад в процента престъпления срещу личността, трафика на мигранти, 

представената оценка от страна на ОД на МВР Ловеч по отношение работата на Полицейско 

управление Ябланица, включително проведената комплексна проверка и оценка на 

територията на цялата област от Дирекция „Вътрешна сигурност“ на МВР, отправените 

забележки и предприетите мерки за тяхното отстраняване. Държи да отбележи, че от чисто 

организационен аспект, от 2022г., когато е била премахната оперативна дежурна част са 

доста затруднени, но се надява в скоро време тя да бъде възстановена, заедно с 4-те щатни 

бройки към нея, което ще допринесе значително в подобряване работата и дейността на 

Районно управление. Изрази предположение, че вероятно ще има хора, които ще са 

недоволни от дейността на РУ, но според него Управлението съумява да се справя с 

дейността си. Поясни, че още няколко дни ще изпълнява длъжността – началник на РУ, тъй 

като се оттегля поради навършване на пенсионна възраст, като до края на м. май  РУ 

Ябланица ще има нов началник. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – даде думата на председателя на ПК „Обществен 

ред, законност, безопасност на движението, защита при бедствия”. 

         г-н Милен Миленов-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – даде думата за въпроси, мнения и предложения 

по представения анализ за дейността на РУ Ябланица. 

 

         Тъй като такива не бяха направени г-н Румен Гаврилов-председател ОбС уточни, че 

преминават към процедура „Гласуване“ за приемане на Анализ за дейността на Районно 

управление „Полиция“ гр. Ябланица за периода от 01.01.2023г. до 31.12.2023г. 

 

          По т. 1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 72 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Анализ за дейността на Районно управление „Полиция“ гр. Ябланица за 

периода от 01.01.2023г. до 31.12.2023г. 
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         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

        1. Приема представения Анализ за дейността на Районно управление „Полиция“ гр. 

Ябланица към ОДМВР – Ловеч за периода от 01.01.2023г. до 31.12.2023г.  

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2. Анализ за дейността на Районна служба „Пожарна безопасност и защита на 

населението“ гр. Ябланица през 2023г. 

         Отношение взеха:  

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на г-н Иван 

Йотов-гл.инспектор, началник на РС „БПЗН“ гр. Ябланица. 

         г-н Иван Йотов-гл.инспектор, началник РС „БПЗН“ гр. Ябланица - представи в резюме 

анализа за дейността на РС ПБЗН. Акцентира вниманието на общинските съветници върху 

потушения пожар в с. Голяма Брестница и неговия мащаб. Възникналите проблемни 

ситуации: липсата на общинска водоноска, която да се включи и да окаже помощ,  

доброволците и тяхното участие в доброволното формирование. Поясни, че на заседанието 

на постоянната комисия е предложил да бъдат изготвени сигнални писма до наследниците на 

изоставени имоти в населените места, които да предприемат мерки и действия по почистване 

на имотите си. Цитира текстове от Наредбата за реда за създаване и организиране на 

дейността на доброволните формирования за предотвратяване или овладяване на бедствия, 

пожари и извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях. Изрази благодарност 

за добрата съвместната работа с кмета на общината, общинските съветници, кметовете и 

всички служби на територията на общината. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – даде думата на председателя на ПК „Обществен 

ред, законност, безопасност на движението, защита при бедствия”. 

         г-н Милен Миленов-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – даде думата за въпроси, мнения и предложения 

по представения анализ за дейността на РС „ПБЗН“ Ябланица, като подкрепи идеята 

споделена на заседанието на комисия, да бъдат изготвени сигнални писма от Пожарната, 

които с помощта на кметовете по населени места да бъдат връчени на наследниците на  

изоставени и неподдържани имоти. 

 

          Тъй като не бяха изказани други мнения и предложения г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС, уточни, че преминават към процедура „Гласуване“ за приемане на 

представения анализ за дейността на Районна служба „Пожарна безопасност и защита на 

населението“ гр. Ябланица през 2023г. 

 

          По т. 2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 73 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 
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         Относно: Анализ за дейността на Районна служба „Пожарна безопасност и защита на 

населението“ гр. Ябланица през 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

        1. Приема представения Анализ за дейността на Районна служба «Пожарна безопасност 

и защита на населението» гр. Ябланица през 2023г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС се обърна към г-н Любомир Лазаров-

гл.инспектор, началник РУ „Полиция”, гр. Ябланица, г-н Цветан Цветанов-началник група 

„Охранителна полиция” при РУ „Полиция” гр. Ябланица, г-н Иван Йотов-гл.инспектор, 

началник РСПБЗН гр. Ябланица, г-н Мирослав Василев-инспектор ДПК при РС ПБЗН и 

изказа своята и от името на общинските съветници благодарност за съвместната и 

ползотворна работа между тях, както в личен, така и в професионална отношение. Пожела 

успех и бъдещо ползотворно сътрудничество между институциите. 

 

         Момент преди г-н Любомир Лазаров-гл.инспектор, началник РУ „Полиция”, гр. 

Ябланица и г-н Цветан Цветанов-началник група „Охранителна полиция” при РУ „Полиция” 

гр. Ябланица да напуснат залата на Общински съвет, г-жа Даниела Найденова-гражданин 

проведе диалог с тях, относно съставянето на актове за нарушение на собствениците на 

паркирани върху тротоарите по ул. „Ген. Гурко“ автомобили и тяхното премахване от там. 

 

 

         По точка 3. Приемане на отчетен доклад за дейността на Местната комисия за борба 

срещу противообществените прояви на малолетни и непълнолетни – община Ябланица за 

2023г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Обществен ред, законност, безопасност на движението, защита при 

бедствия“. 

         г-н Милен Миленов-общ.съветник - представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – даде думата за изказвания, въпроси и 

предложения. 

         Тъй като такива не бяха направени г-н Гаврилов-председател ОбС обяви, че се 

преминава към процедура „Гласуване“ за приемане на представения отчетен доклад за 

дейността на Местната комисия за борба срещу противообществените прояви на малолетни и 

непълнолетни – община Ябланица за 2023г. 

 

          По т. 3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 74 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 
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         Относно: Приемане на отчетен доклад за дейността на Местната комисия за борба 

срещу противообществените прояви на малолетни и непълнолетни – община Ябланица за 

2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 7, ал.2 от Закона за борба срещу  

противообществените прояви на малолетни и непълнолетните. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчетен доклад за дейността на Местна комисия «Борба с 

противообществените прояви на малолетни и непълнолетни» - община  Ябланица за 2023г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 4. Приемане на доклад за дейността на Комисията по безопасност на 

движението към Общинска администрация Ябланица за 2023г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Обществен ред, законност, безопасност на движението, защита при 

бедствия“. 

         г-н Милен Миленов-председател ПК - представи предложението за решение на 

постоянната комисия.  

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – напомни за поставяне на пътния знак ограничаващ 

спирането и паркирането по ул. „Георги Бенковски“, пред т.нар офис на МИГ Ябланица-

Правец. 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, че знакът трябва само да бъде 

преместен. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – изрази мнение, че бъдещият доста по-голям 

състав на тази комисия, е изправен пред предизвикателството да свърши доста работа, на 

фона, на това, което не е съумяла да свърши комисията през предишния мандат. 

 

        Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представения доклад за дейността на 

Комисията по безопасност на движението към Общинска администрация Ябланица за 2023г. 

 

         По т. 4. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 75 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на доклад за дейността на Комисията по безопасност на 

движението към Общинска администрация Ябланица за 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 
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РЕШИ: 

 

         1. Приема представения доклад за дейността на Комисията по безопасност на 

движението към Общинска администрация Ябланица за 2023г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 5. Приемане на отчетни доклади за осъществените читалищни дейности 

и изразходваните от бюджета средства за 2023г. от читалищата на територията на 

община Ябланица: 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и предложи представените от 

читалищата, доклади за дейността и отчетите за разходваните бюджетни средства, да ги 

разгледат и гласуват анблок, като в протокола се обособят с отделни решения. 

          С 12 гласа „За” общински съветници, членове на комисията, подкрепиха 

процедурното предложение на г-н Гаврилов. 

         г-н Гаврилов – председател ОбС - поясни, че докладите и отчетите са разгледани от две 

от постоянните комисии – ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, 

младежки дейности, спорт и туризъм“ и ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, заетост и 

услуги”. Първо ще даде думата на председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска 

собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, 

търговия, заетост и услуги”. 

         г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия от т. 5.1. до т. 5.7., включително. Акцентира вниманието върху 

направената от страна на комисията препоръка, като уточни, че читалищните сгради са 

общинска собственост и някой от тях са в критично състояние. Особено покривните 

конструкции. Препоръката е направена, но всички знаят, че бюджета на Общината вече е 

приет. По тази причина ремонти ще се правят там където е най – неотложно, за да се запазят 

читалищните сгради. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че предложението-становище на ПК 

„Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и 

туризъм“ е идентично, като Комисията има едно процедурно предложение. Даде думата на г-

жа Полина Иванова-член на постоянната комисия, за да го представи. 

         г-жа Полина Иванова-общ.съветник и представляващ ПК – представи процедурното 

предложение, с което комисията излиза до Общинска администрация. 

         г-н Галин Георгиев-кмет с. Златна Панега – поясни, че на заседанието на комисиите не е 

взимал думата, но сега ще го направи. В качеството си на кмет на населеното място, с 

помощта на кмета на общината, са предприели действия, включително и чрез Прокуратурата, 

да възобновят дейността на Читалището – и по отношение регистрация на ръководството, и 

по отношение урегулиране взаимоотношения между старо и ново ръководство, но не 

успешно. Регистрацията на старото ръководството на Читалището е изтекла. Процедурата е, 

да се започне всичко отначало. Преди време самият г-н Гаврилов му казал, че няма право да 

се намесва в работата на читалището. Към настоящия момент благодарение на ОУ „Любен 

Каравелов“ в с. Златна Панега се провеждат и отбелязват празници и културния 

мероприятия.  
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         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – подчерта, че този проблем с Читалището в с. 

Златна Панега е от преди повече от 1 година. Тогава също се е дискутирало това нещо, 

защото проблемите са били започнали много отдавна. И не случайно ПК „Образование, 

култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм“ излиза с 

това процедурно предложение. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – предложи да се конкретизира срок, до който 

кметовете заедно с ръководствата на читалищата по места да направят оглед на сградите, за 

да може да се вземе някакво решение. 

         г-жа Цонка Николова-Василева-зам.-кмет – уточни, че в разчетите за капиталови 

разходи читалището в с. Добревци е включено. 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – подчерта, че в Батулци и в Орешене 

читалищните сграда са в най-лошо състояние. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – се обърна към кметовете и подчерта, че тяхната роля 

е водеща и трябва да се активират, ако искат да имат читалища. Общински съвет с каквото 

може ще помогне, това на всички е ясно.  

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – се обърна към г-н Галин Георгиев-кмет с. 

Златна Панега, и отбеляза, че преди 5-6 години действително му е казал да не се намесва в 

работата и дейността на читалището, защото г-н Галин Георгиев тогава, си е позволил да 

„кадрува“ при избора на секретар-библиотекар и читалищно настоятелство в с. Златна 

Панега. Направи предложение срокът да е до 30.06.2024г., за да могат при актуализация на 

бюджета на полугодието да предвидят необходимите средства за ремонт на покривните 

конструкции. 

 

         Тъй като такива не бяха направени г-н Румен Гаврилов-председател ОбС обяви, че се 

преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представените доклади за осъществените читалищни дейности и отчетите за разходваните 

бюджетни средства от страна на читалищата на територията на община Ябланица през 

2023г., от т. 5.1. до т. 5.7., подкрепени от  ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

инвестиционна политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и 

заетост“ и ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм“, с направената препоръка и процедурно предложение, 

включително предложението за определяне на срок от страна на г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС. 

 

          По точка 5.1. Приемане на отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица за  

2023г. и  отчет за изразходваните от бюджета средства през 2023г. 

 

          По т. 5.1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 76 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица за  2023г. и  

отчет за изразходваните от бюджета средства през 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 



 9 

         1. Приема представения отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица през  

2023г. 

         2. Приема представения отчет за изразходваните от бюджета средства през 2023г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 5.2. Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. 

на НЧ „Иван Данов 1903” с. Брестница и отчет за изразходваните бюджетни средства през 

2023г. 

 

          По т. 5.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 77 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. на НЧ 

„Иван Данов 1903” с. Брестница и отчет за изразходваните бюджетни средства през 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения доклад за осъществените читалищни дейности от НЧ „Иван 

Данов 1903” с. Брестница през 2023г. 

 

         2. Приема представения отчет за изразходваните бюджетни средства през 2023г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 5.3. Приемане на отчетен доклад за развитие на читалищната дейност на НЧ 

„Христо Ботев 1929“ с. Малък извор за 2023г. и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

 

         По т. 5.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 78 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 
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         Относно: Приемане на отчетен доклад за развитие на читалищната дейност на НЧ 

„Христо Ботев 1929“ с. Малък извор за 2023г. и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА.  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчетен доклад за развитие на читалищната дейност на НЧ 

„Христо Ботев-1929” с. Малък Извор за 2023г. 

 

         2. Приема отчета за приходите и разходите на НЧ „Христо Ботев-1929” с. Малък Извор 

през 2023г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 5.4. Приемане на отчет за дейностите през 2023г. на НЧ „Пробуда-1926“ с. 

Добревци и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

 

          По т. 5.4. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 79 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на отчет за дейностите през 2023г. на НЧ „Пробуда-1926“ с. 

Добревци и отчет за приходите и разходите за 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за дейността на НЧ „Пробуда” с. Добревци за 2023г. 

 

         2. Приема представения отчет за приходите и разходите от НЧ „Пробуда” с. Добревци 

за 2023г. 

 

         3. Препоръчва на ръководството на НЧ „Пробуда-1926г.“ с. Добревци да предприеме 

необходимите действия по започване на неотложните ремонтни дейности по сградата на 

читалището. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 
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         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 5.5. Приемане на отчет за развитие на читалищни дейности през 2023г. на НЧ  

„Христо Ботев-1928” с. Батулци и отчет за приходите и разходите за 2023г.  

 

          По т. 5.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 80 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на отчет за развитие на читалищни дейности през 2023г. на НЧ  

„Христо Ботев-1928” с. Батулци и отчет за приходите и разходите за 2023г.  

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

       1. Приема представеният доклад за развитие на читалищните дейности на НЧ  „Христо 

Ботев-1928” с. Батулци през 2023г. 

 

         2. Приема отчета за приходите и разходите за 2023г. на НЧ  „Христо Ботев-1928” с. 

Батулци. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 5.6. Приемане на доклад за осъществената читалищна дейност през 2023г. и 

финансов отчет за 2023г. на НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене. 

 

         По т. 5.6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 81 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на доклад за осъществената читалищна дейност през 2023г. и 

финансов отчет за 2023г. на НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене. 
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         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения доклад за осъществената читалищна дейност през 2023г. на НЧ 

„Борба-1927г.” с. Орешене. 

 

         2. Приема представения финансов отчет за 2023г. на НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 5.7. Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. 

на НЧ „Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница и отчет на изразходваните бюджетни 

средства през 2023г. 

 

          По т. 5.7. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 82 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности през 2023г. на НЧ 

„Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница и отчет на изразходваните бюджетни средства 

през 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения доклад за осъществените читалищни дейности от НЧ „Христо 

Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница през 2023г. 

 

         2. Приема представения отчет за изразходваните бюджетни средства през 2023г. от НЧ 

„Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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         Общо по т. 5. Общински съвет прие 

 

РЕШЕНИЕ 

 № 83 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на отчетни доклади за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023г. от читалищата на територията на община 

Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 

20 от същия закон. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Възлага на кметовете по населени места заедно с ръководствата на читалищните 

настоятелства да предприемат действия за  оглед и изготвяне на предложения за извършване 

на неотложни СМР дейности по сградите-общинска собственост предоставени на 

читалищата на територията на община Ябланица в срок до 30.06.2024г. 

 

         2. Предлага на Общинска администрация да предприеме действия по организиране на 

среща и оказване на съдействие, включително и юридическа помощ за вписване на 

новоизбраното ръководство на НЧ „Христо Ботев-1927” с. Златна Панега, както и 

възобновяване на дейността на същото. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 6. Приемане на отчет за изразходвани средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2024г. до 31.03.2024г.  

          Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката и даде 

думата за въпроси и мнения. 

 

          Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представения от председател ОбС отчет за изразходвани средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2024г. до 31.03.2024г.  

 

         По т. 6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 84 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Приемане на отчет за изразходвани средства за командировки от Председател 

Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2024г. до 31.03.2024г.  
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          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 20, ал. 6 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинска администрация – мандат 2023-2027г. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за изразходвани средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2024г. до 31.03.2024г.  

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 7. Предложения от Кмета на Общината: 

          По точка 7.1. Използване на част от натрупаните общи отчисления по чл. 64 от Закона 

за управление на отпадъците (ЗУО) за финансиране изграждането на клетка № 2 на 

Регионален център за управление на отпадъците – Луковит (РЦУО-Луковит). 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и поясни, че предложението 

от кмета на общината е разгледано и обсъдено от две постоянни комисии – ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, заетост и услуги” и „Териториално развитие, инфраструктура 

и благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология ”. Даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, заетост и услуги”.        

         г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че предложението на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология” е идентично, т.е. и двете постоянни комисии подкрепят предложението 

за решение на кмета на общината. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – уточни, че не вижда главния счетоводител в залата и 

попита цитираните собствени средства в размер на 2 577,60 лв. в т. 4. от предложението за 

решение на кмета, от коя дейност по бюджета ще се вземат? 

         г-жа Светла Симеонова-ст.експ. ОСЕ – обясни, че е разговаряла с главния счетоводител 

и средствата ще бъдат заделени от §10-20 Други разходи за външни услуги, дейност 623 

„Чистота“, по бюджета на Общината. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че с това уточнение в т. 4. преминават 

към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане 

предложението за решение представено от кмета на общината и подкрепено от  ПК „Бюджет 

и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, заетост и услуги” и ПК „Териториално развитие, 

инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология ”. 

 

         По т. 7.1. Общински съвет прие 
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РЕШЕНИЕ 

 № 85 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Използване на част от натрупаните общи отчисления по чл. 64 от Закона за 

управление на отпадъците (ЗУО) за финансиране изграждането на клетка № 2 на Регионален 

център за управление на отпадъците – Луковит (РЦУО-Луковит). 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 19, ал. 3, т. 4 от Закона за 

управление на отпадъците, чл. 24, ал. 3, т. 1 и чл. 25, ал. 2, т. 2 от Наредба № 7 от 19.12.2013г. 

за реда и начина за изчисляване и определяне размера на обезпеченията и отчисленията, 

изисквани при депониране на отпадъци на Министерство на околната среда и водите 

/МОСВ/ и в изпълнение на взето Решение от 30.11.2023г. на Общото събрание на 

Регионалното сдружение за управление на отпадъците – регион Луковит. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие Община Луковит да изгради Клетка № 2 на Регионален център за 

управление на отпадъците – Луковит /РЦУО/, като използва натрупаните отчисления по чл. 

64 от Закона за управление на отпадъците /ЗУО/ в размер на 96 000,00 (деветдесет и шест 

хиляди лева) с вкл. ДДС за проектиране на клетката. 

 

          2. Дава съгласие делът на Община Ябланица за проектиране на Клетка № 2 на 

Регионален център за управление на отпадъците – Луковит /РЦУО/ в размер на 6 873,60 лв. 

(шест хиляди осемстотин седемдесет и три лева, и шестдесет стотинки) с вкл. ДДС да се 

покрие със средствата от отчисленията по чл. 64, ал. 4 от Закона за управление на 

отпадъците, внесени в РИОСВ-Плевен. 

 

         3. Дава съгласие Кметът на Община Луковит, в качеството му на председател на 

Регионално сдружение за управление на отпадъците – регион Луковит /РСУО/, да 

предприеме необходимите законови действия пред съответните компетентни органи, за 

използване на част от собствените средства натрупани като отчисления по чл. 64 от Закона за 

управление на отпадъците за проектиране на Клетка № 2 на Регионален център за 

управление на отпадъците – Луковит /РЦУО/ на обща стойност 96 000,00 лв. (деветдесет и 

шест хиляди лева) с вкл. ДДС. 

 

         4. Дава съгласие за осигуряване на собствени средства в размер на 2 577,60 лв. (две 

хиляди петстотин седемдесет и седем лева, и шестдесет стотинки) с вкл. ДДС, от §10-20 

Други разходи за външни услуги, Дейност 623 „Чистота“ по бюджета на Община Ябланица 

за 20204г.,  за покриване на разходите по подготовка на заявление за промяна в условията на 

комплексното разрешително № КР 518-Н0/2020 на Регионален център за управление на 

отпадъците – Луковит /РЦУО/. 

           

          5. Дава съгласие Кметът на Община Луковит, в качеството му на председател на 

Регионално сдружение за управление на отпадъците – регион Луковит /РСУО/, да 

предприеме необходимите заонови действия пред съответите компетентни органи за 

издаванена ново комплексно разрешително за Регионален център за управление на 

отпадъците – Луковит /РЦУО/. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
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         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 7.2. Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове към 31.03.2024г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и поясни, че по т. 7.2., т. 7.3., 

т. 7.4. и т. 7.5. от страна на кмета на общината има предоставена допълнителна информация 

във връзка с изпълнение на отправени препоръки от страна на постоянната комисия. Даде 

думата на председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, заетост и услуги”. 

         г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия.  

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представената от кмета на общината информация подкрепена от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, заетост и услуги”. 

 

         По т. 7.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 86 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове към 31.03.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 24 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, 

проекти в устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от 

програмите на Европейските фондове към 31.03.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 



 17 

         По точка 7.3. Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, 

такси “пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими 

вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на 

приходите от 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, заетост и услуги”. 

         г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправената препоръка и отбеляза, че от 

представената допълнително информация такса „пазар“ не е актуализирана от 2018г. По тази 

причина и беше поискана такава информация, за да се види дали не трябва тази такса да се 

актуализира. 100бр. сергии на т.нар. полезен пазар, който интересува гражданите. 

Информацията е ясна. 

         г-н Галин Георгиев-кмет с. Златна Панега – попита не трябва ли да бъде представена 

информация по населени места за събираемостта на данъците, тъй като се твърди, че 

Кметство Златна Панега не работи, а там за първото тримесечие на тази година са събрани 

10 000лв. данъци?! 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – отбеляза, че може да се представи такава 

информация, направил си е труда: 

         - Златна Панега – събрани данъци – 9 903лв., извършени разходи – 22 581 лв.; 

         - Малък извор /отличник/ - събрани данъци – 5 963 лв. – извършени разходи – 5 983 лв.; 

         - Добревци – събрани данъци – 3 409,54 лв. – извършени разходи – 13 252 лв.; 

         - Батулци – събрани данъци – 652,08 лв. – извършени разходи – 6 034 лв.; 

         - Брестница – събрани данъци – 1155,12лв. – извършени разходи – 12 855 лв.; 

         - Голяма Брестница – събрани данъци – 358,95 лв., - извършени разходи – 6 883 лв.; 

         - Орешене – събрани данъци – 1420 лв. – извършени разходи – 6 177 лв.; 

         - Дъбравата – събрани данъци – 620 лв. – извършени разходи – 6 945 лв. 

        като уточни, че в разходваните средства не са включени извършените разходи по 

почистване на незаконните сметища на територията на селата. Подчерта, че след като 

Общината мине и почисти, кметовете на населените места имат задължението да следят на 

тези места да останат чисти. Трябва да си влязат в ролята и да започнат да съставят актове за 

нарушение, а не само да стоят отстрани и да наблюдават! В Орешене сметището беше 

почистено, отново има натрупани боклуци. В Златна Панега се почисти мах. „Банковци“ 

отново има изхвърлени боклуци. Кметовете са длъжни да следят и да предприемат действия 

и мерки, а не да чакат някой друг да им свърши работата! Трябва да се обърне внимание 

върху събираемостта на местните данъци. Даде Малък извор за пример.  

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че на заседанието на постоянната 

комисия, на всички присъстващи, им е направило впечатление ниската събираемост на такса 

“пазар“ и за това са тръгнали от там. Въпросът дали такса е била актуализирана някога, след 

приемане на Наредба № 4 е бил негов, макар отговора да му е бил ясен. 21 години такса 

„пазар“ не е актуализирана. През 2018г. има промяна в наредбата, но тя касае –  таксите за 

разполагане на атракционно съоръжение /моторни люлки, стрелбища, батут, пързалки, 

влакчета,   за разполагане на маси и столове за  тържества по случай деня на града и други 

мероприятия от ежегодния календар на Община Ябланица и за разполагане на павилиони, 

каравани, летни и зимни външни барове и други преместваеми съоръжения. През 2018г. 

такса „пазар“ не е пипана! 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – изрази мнение, че това му е ясно. Проблема не е в 

този т.нар. полезен пазар – там хората си се разполагат, знаят си места и т.н. Проблема е в 

т.нар. битак, който заема места, а не плаща такси. Постила един чаршаф, на който подрежа 

стоката, която е със съмнителен произход, паркира буса до чаршафа и плаща 2лв. 
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         г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че таксата не е ниска. Според него 

въпроса е, че трябва правилно да се разчертае квадратурата. Да се разчертае площта и да се 

номерира. Изрази мнение, че Георгиева е прав – изпъва чаршафа, спира буса до него и иска 

да плаща 1кв.м. заета площ. Няма как да стане това! Не е добър и факта, че няма 

взаимодействие между Общинска администрация и Районно управление. Изрази 

предположение, че с идването на новия началник може и да се променят нещата. Дори 

регулярните срещи всяка седмица са били преустановени. Отбеляза, че като се разчертае 

квадратурата ще се прецезират нещата. 

        г-н Иван Георгиев-общ.съветник – поясни, че трябва да акцентират вниманието си върху 

полезния пазар защото хората това ги интересува. И не да вдигат таксата. Проблема е с  

битака. Изрази надежда, че след като се възстанови оперативната дежурна част, и 

възстановяват и тези 4 бр., Полицията ще  имат повече ресурс, за да се справят. Ако е 

необходимо ще се вкара и Жандармерията, ще се събере таксата и те ще се научат. Не да 

плаща 2 лв. такса, а да прави боклук за 20лв. 

         г-н Иван Николов-общ.съветник – обясни, че хората си ползват постоянни места, само  

трябва да се разчертае самата площ. 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че става въпрос за т.нар. битак, а не 

за самият пазар. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отбеляза, че са „плаващи“ там. А по отношение на 

изнесената информация за събираемостта на данъците по населени места, уточни че, 

общинските съветници са наясно, тъй като в представената информация е посочен един 

добър за първите три месеца процент на изпълнение - 44%. Според него този процент е за 

цялата община, а не само за града. На заседанието на комисията им е направило впечатление 

размера на таксата „пазар“ и това са коментирали. 

         г-н Драгомир Марков-общ.съветник – отбеляза, че Георгиев доста е казал по отношение 

на битака. Тъй като магазинът му е в близост до битака и хората със сергии, ходят и си 

пазаруват, мнението им е, че са доста доволни и че битака е много силен. И ако плащат 2лв. 

за тази „цигания“, помоли да не бъде разбиран погрешно, която разпъват, според него трябва 

да се помисли дали това нещо е необходимо за града. 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – заяви, че след като са разчертае площта със 

съответната квадратура, и от там се вдигне таксата, те са ми ще се регулират. 

          

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представената от кмета на общината информация подкрепена от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, заетост и услуги”. 

 

         По т. 7.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 87 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, 

такси “пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими 

вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на 

приходите от 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 



 19 

         1. Приема представената информация за събираемостта на приходите с местен характер 

– данъци, такси “пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, 

дължими вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на 

събираемостта на приходите от 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 7.4. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 31.03.2024г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, заетост и услуги”. 

         г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправената препоръка и представената 

допълнителна информация във връзка с нейното изпълнение от страна на кмета на общината. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеният от кмета на общината отчет подкрепен ПК „Бюджет и финанси, общинска 

собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, 

търговия, заетост и услуги”. 

 

         По т. 7.4. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 88 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 31.03.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено 

под наем общинско имущество към 31.03.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 



 20 

         По точка 7.5. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-представи точката и даде думата на председателя на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

         г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че предложението на ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, заетост и услуги” е идентично, т.е. двете постоянни комисии 

подкрепят предложението за решение на кмета на общината, включително и отправената 

препоръка. Акцентира вниманието върху допълнително предоставената информация от 

кмета на общината по изпълнение на отправената препоръка. 

         г-н Иван Георгиев-общ.съветник – също насочи вниманието върху предоставената 

допълнителна информация и предложи там където недобросъвестни лица, не са си платили 

данъците да не им се предоставя кофа за битови отпадъци. 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – отбеляза, че намерението на Общината е да се 

намалят кофите за битови отпадъци и да се увеличи броя на контейнерите. Това е с оглед 

намаляване на разходите по управление на дейностите по отпадъците, и по конкретно на 

сметосъбирачната машина. Изрази мнение, че гражданите са станали капризни. Искат кофата 

за смет да е до входната врата. И миналата година са се опитали да обяснят, че чрез 

използването на контейнери разходите са по-малки. Кметовете не проявиха разбиране и не 

желаят да работят в тази насока – намаляване на кофите и увеличаване на контейнерите. 

        г-н Иван Георгиев-общ.съветник – уточни, че това мнение на кмета е изказано на 

заседанието на комисиите и са го разбрали, но хората искат кофи. Предложи кмета да отиде 

и да обясни на един човек, че комшията му има кофа, но той няма да получи, а трябва да си 

изхвърля отпадъците в контейнер. Няма как да стане! Според него кметовете по населени 

места в информацията са превишили посочения необходим брой кофи. Няма против да се 

предоставят кофи, но първо да се направи проверка този човек платил ли си е данъците и 

тогава да му се даде кофа. Има и доста кофи, които са амортизирани – без дъно и т.н., те 

също трябва да бъдат подменени. Да се прегледа каква е необходимостта както от брой кофи, 

така и от брой контейнери. Ако не може да се използват натрупаните средства по Закона за 

управление на отпадъците ще се разходват и собствени средства. Обърна се към г-жа Светла 

Симеонова-ст.експ. ОСЕ и попита каква е възможността за ползване на средствата по ЗУО? 

         г-жа Светла Симеонова-ст.експ. ОСЕ – обясни, че първо трябва да се уточни какво 

точно се иска – кофи или контейнери?! Изрази мнение, че средствата натрупани чл. 64 от 

Закона за управление на отпадъците вероятно ще стигнат, но отново повтори, че трябва да се 

види какво реално се иска. Да се прецизира достъпността, защото не може да се сложат кофи, 

до който камиона няма как да стигне и в последствие да се окаже, че по удачния вариант е 

контейнер. 

         г-н Найден Найденов-кмет на общината – подчерта, че това трябва много внимателно 

да се огледа, тъй като от 2025г. влиза в действие новата методика за такса смет и дейностите 

по сметосъбиране и сметоизвозване. От тогава таксата ще се изчислява на база килограм 

изхвърлени отпадъци. Това е едното, другото е задължително трябва да се уточни броя на 

кофите/контейнерите които да бъдат закупени, за да изпълнят изискванията за Закона за 

обществените поръчки. 

        г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – предложи да разделят на две поръчката, за да не 

надвишават заложения праг по Закона за обществените поръчки. 

        г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, че ще прецезират нещата. 
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        г-н Милен Миленов-общ.съветник – изрази мнение, че хората искат кофи и ще им бъдат 

раздадени, но в следващия момент ще поискат и контейнери. Даде пример в с. Брестница – 

пред имота има кофа за битови отпадъци, собственика си изхвърля отпадъците не в 

контейнера, а до него. 

        г-н Симо Иванов-общ.съветник – направи предложение да бъде направена проверка за 

т.нар. големи длъжници /физически лица/, които имат задължения към Общината, не са си 

платили такса „битови отпадъци“, от доста години и да им се вдигнат кофите. 

        г-н Найден Найденов-кмет на общината – изрази мнение, че е логично предложението 

на г-н Симо Иванов. 

        г-н Симо Иванов-общ.съветник – продължи с изказването си като отбеляза, че тези 

които си изхвърлят в дерето ще продължат да го правят, въпреки предоставената им кофа. 

Но да се направи проверка, да се видят кои са тези длъжници и колко са, да им се вземе 

кофата. Проверка на длъжниците към Общината, които не са си платили данъка върху 

недвижимите имоти и такса „битови отпадъци“ и предприемане на съответните мерки по 

вдигане на предоставените кофи за битови отпадъци. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представения отчет от кмета на общината подкрепено от ПК „Териториално развитие, 

инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология ” и ПК 

„Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, заетост и услуги”, и допълнено с направената 

препоръка от страна на г-н Симо Иванов-общ.съветник. 

 

         По т. 7.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 89 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7 и т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 66, ал. 1 от 

Закона за местните данъци и такси и Решение № 15/21.12.2023г. на Общински съвет. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 31.03.2024г. 

 

         Препоръка: Общинска администрация да установи длъжниците /физически лица/ 

към Общината, които не са си платили данъка върху недвижимите имоти и такса 

„битови отпадъци“ и предприемане на съответните мерки по вдигане на 

предоставените кофи за битови отпадъци. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  
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         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 7.6. Информация за разходваните средства по снегопочистването и зимното 

поддържане на общинска пътна мрежа и улиците на населените места през зимен сезон 2023-

2024г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, заетост и услуги”. 

         г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия.  

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеният от кмета на общината отчет подкрепен ПК „Бюджет и финанси, общинска 

собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, 

търговия, заетост и услуги”. 

 

         По т. 7.6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 90 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

         Относно: Информация за разходваните средства по снегопочистването и зимното 

поддържане на общинска пътна мрежа и улиците на населените места през зимен сезон 2023-

2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената информация за разходваните средства по снегопочистването и 

зимното поддържане на общинска пътна мрежа и улиците на населените места през зимен 

сезон 2023-2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 7.7. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПЗ 

/подробен устройствен план-план за застрояване/ в обхват на поземлен имот с идент. 

87014.57.14, мест. „Еленя“, гр. Ябланица, община Ябланица. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-представи точката и даде думата на председателя на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 
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         г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че се преминава към процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане предложението за решение 

представено от кмета на общината, подкрепено от ПК „Териториално развитие, 

инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология ”. 

 

         По т. 7.7. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 91 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПЗ /подробен 

устройствен план-план за застрояване/ в обхват на поземлен имот с идент. 87014.57.14, мест. 

„Еленя“, гр. Ябланица, община Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 124а, ал. 1 и ал. 5 от Закона за 

устройство на територията (ЗУТ). 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Разрешава изработването на проект за подробен устройствен план-план за 

застрояване (ПУП-ПЗ), в обхват на поземлен имот с идент. 87014.57.14, по одобрената 

Кадастрална карта и кадастрални регистри (КККР) на мест. „Еленя“, гр. Ябланица, община 

Ябланица. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решенията. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 7.8. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ 

/подробен устройствен план-план за регулация и застрояване/ за поземлени имоти с идент. 

06450.22.51 и 06450.26.50 по одобрената Кадастрална карта на мест. „Темеров дол“, с. 

Брестница, община Ябланица. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-представи точката и даде думата на председателя на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

         г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината подкрепено от ПК 
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„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология ”. 

 

         По т. 7.8. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 92 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ /подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване/ за поземлени имоти с идент. 06450.22.51 

и 06450.26.50 по одобрената Кадастрална карта на мест. „Темеров дол“, с. Брестница, 

община Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 124а, ал. 1 и ал. 5 от Закона за 

устройство на територията (ЗУТ). 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Разрешава изработването на проект за подробен устройствен план – план за 

регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ) за поземлени имоти с идент. 06450.22.51 и 06450.26.50 

по одобрената Кадастрална карта (КК) на местност „Темеров дол“, с. Брестница, община 

Ябланица, област Ловеч. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решенията. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 7.9. Предложение от Кмета на Община Ябланица, относно упълномощаване 

на представителя на Община Ябланица за участие в Извънредно общо събрание на 

акционерите на Многопрофилна болница за активно лечение „Проф. д-р Параскев Стоянов“ 

АД гр. Ловеч и определяне позицията и мандата по представените предложения за решения, 

по отделните точки от дневния ред на събранието, насрочено за 10.05.2024г. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-представи точката и уточни, че предложението на ПК 

„Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и 

туризъм“ ще го представи г-жа Полина Иванова-член на постоянната комисия. 

         г-жа Полина Иванова-общ.съветник и представляващ ПК – представи предложението за 

решение на постоянната комисия. 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че се преминава към процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представеното от кмета на 

общината предложение за решение ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална 

политика, младежки дейности, спорт и туризъм“. 
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          По т. 7.9. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 93 

гр. Ябланица, 30.04.2024г. 

 

         Относно: Упълномощаване представителя на Община Ябланица за участие в 

Извънредно общо събрание на акционерите на Многопрофилна болница за активно лечение 

„Проф. д-р Параскев Стоянов” АД гр. Ловеч и определяне позицията и мандата по 

предоставените предложения за решения, по отделните точки от дневния ред на събранието, 

насрочено за 10.05.2024 г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 9 от ЗМСМА, чл. 220, ал.1, чл. 221 и чл. 226 от Търговския 

закон и чл. 26, ал. 2 от Наредбата за реда за учредяване на търговски дружества с общинско 

имущество и за упражняване на правата на собственост на общината в търговските 

дружества. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

          I. Упълномощава д-р Румен Гаврилов – председател на Общински съвет Ябланица да 

представлява Община Ябланица в извънредното Общо събрание на акционерите на 

Многопрофилна болница за активно лечение „Проф. д-р Парашкев Стоянов” АД гр. Ловеч, и 

да гласува по предложения дневен ред, както следва:  

         По точка 1 от дневния ред: „Промяна в състава на съвета на директорите на МБАЛ 

„Проф.д-р Параскев Стоянов“ АД гр. Ловеч – „ЗА”, Общото събрание на акционерите да 

освободи Виктор Емилов Таслаков и Констатин Георгиев Гърневски и да избере Константин 

Георгиев Гърневски за независим член, а Виктор Емилов Таслаков за представител на 

държавата, който отговоря на изискванията на чл. 63, ал. 1 от закона за лечебните заведения 

/ЗЛЗ/ в съвета на директорите за срок до изтичане мандата на настоящия съвет на 

директорите, в съответствие с чл. 24, ал. 2 от Устава на дружеството. 

        По точка 2 от дневния ред: „Одобряване на образец на декларации по чл. 49, ал. 1, т. 

1 от ЗПК и чл. 49, ал. 1, т. 3 от ЗПК” – „ЗА” одобряване на представените образци на 

декларации по чл. 49, ал. 1, т. 1 от ЗПК и чл. 49, ал. 1, т. 3 от ЗПК. 

 

         II. Определя Мариян Иванов – общински съветник в Общински съвет Ябланица за 

представител на Община Ябланица в извънредното Общо събрание на акционерите на 

Многопрофилна болница за активно лечение „Проф. д-р Парашкев Стоянов” АД гр. Ловеч, 

при невъзможност д-р Румен Гаврилов - представител на общината да участва лично в 

извънредното Общо събрание на акционерите на МБАЛ. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванов, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 8. Питания, мнения, разни. 

          По точка 8.1. Изслушване на отговори от Кмета на Община Ябланица по повод 

поставени въпроси от г-н Иван Георгиев-общ.съветник на проведено заседание на Общински 

съвет на 09.04.2024г. 
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         Мнения и предложения изразиха: г-н Иван Георгиев-общ.съветник, г-н Найден 

Найденов-кмет на общината  и г-н Симо Иванов-общ.съветник, който направи предложение 

да се организира съвместна среща с новия началник на РУ Ябланица и представители 

на Администрацията и Общински съвет.  

 

 

         По точка 8.2. Писмо с изх. №01-028/26.03.2024г. от Мая Петкова-кмет с. Орешене. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че има представено становище от 

страна на ПК „Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско 

стопанство, транспорт, екология ”. Даде думата на нейния председател. 

         г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението на постоянната 

комисия - на основание чл. 21, ал. 1, т. 24 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с постъпилото 

Писмо с изх. №01-028/26.03.2024г. от Мая Петкова-кмет с. Орешене по отношение 

реализацията на проект „Аварийно-възстановителни работи по осигуряване 

провеждането на река, в регулационни граници на с. Орешене, община Ябланица“ да 

бъде уведомен председателя на Общински съвет за датата на приемане на обект 

„Аварийно-възстановителни работи по осигуряване провеждането на река, в 

регулационни граници на с. Орешене, община Ябланица“, като при приемането на 

горепосоченият обект като наблюдатели да участват и общински съветници-членове на 

ПК „Териториално развитие, строителство, селско и горско стопанство, транспорт, 

опазване на околната среда“ и ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

оперативни програми и партньорски инициативи, трудова заетост, търговия и услуги”. 

 

         Мнения изразиха: г-н Найден Найденов-кмет на Общината, г-жа Мая Петкова-кмет с. 

Орешене и г-н Иван Георгиев-общ.съветник. 

 

          г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - уточни, че до този момент писмени питания не 

са постъпили в деловодството на Общински съвет, не вижда желаещи - за устни такива, и 

поради изчерпване на дневния ред, в 16:10 часа, закрива заседанието на Общински съвет. 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Румен Гаврилов: /п/ 

         Председател Общински съвет 

 

         Протоколчик: /п/ 

         Цветомира Петрова 

         гл. експ. АИТООС 


